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Protokół Nr XXXVII/2013 

z odbytej sesji Rady Miejskiej  
w dniu 28 listopada 2013r. o godz.11:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 
 

Ad.1. 
Sprawy regulaminowe: 
Ad.1.1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Robert Łukaszewicz  otworzył XXXVII 
zwyczajną  sesję VI kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu 
wszystkich zebranych oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji 
udział bierze 14 radnych (nieobecny usprawiedliwiony radny Jarosław Dudzis), 
co wobec ustawowego składu, Rada jest władna do podejmowania 
prawomocnych uchwał (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 
i nr 2 do niniejszego protokołu). 
 
Ad.1.2.        
 

Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Robert Łukaszewicz  zwrócił się z pytaniem, czy są inne 
propozycje do przedstawionego porządku obrad sesji.  

Radni nie wnieśli  innych propozycji. 

Ad.1.3. 

Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący  poinformował, że w związku z tym, że do porządku obrad  
radni  nie wnieśli innych propozycji,  porządek pozostaje w takim kształcie, jaki  
został radnym przedłożony w zawiadomieniu. 

Porządek obrad radni przyj ęli przez aklamację. 

Ad.1.4. 

Przyjęcie protokołów z sesji odbytej w dniu 30.10.2013r.  

„Za”  przyjęciem protokołu  z  poprzedniej sesji – głosowało 13 radnych. 
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O godz.11:10 na obrady przybył radny Przemysław Jarosik. 

Ad.2. Informacja nt.” osoba niepełnosprawna w społeczności lokalnej”- 
działalność świetlicy socjoterapeutycznej.  
 

Pani Alicja Jankowska (Terapeutka w  Powiatowym Ośrodku Wsparcia) –   
poinformowała, że występuje  w zastępstwie  Pani  Katarzyny Misztak- 
Dyrektor POW,  która z uwagi na ważne sprawy służbowe nie mogła dziś wziąć 
udziału w obradach sesji. 
Poinformowała również  , że  POW jest  jednostką budżetową, która udziela 
wsparcia dziennego osobom chorym psychicznie oraz  upośledzonym 
umysłowo. Jednostka działa od  grudnia 2011r. , natomiast  przedstawiona 
prezentacja  z działalności  POW jest  za 2013r. 
 
Cele działalności ośrodka- jest to podtrzymywanie i rozwijanie  umiejętności 
niezbędnych do możliwie jak najbardziej samodzielnego życia uczestników. 
W ośrodku  są  prowadzone  zajęcia  umiejętności samoobsługowych i 
zaradności życiowej (dbałość o higienę i wygląd zewnętrzny, wyrabianie 
nawyków dbałości o higienę osobistą, utrzymywania czystości i porządku , 
nauka prania, samodzielne przygotowanie posiłków, pomoc w gospodarowaniu 
pieniędzmi , trening ekonomiczny). 
 
Treningi umiej ętności  społecznych i interpersonalnych – nawiązywanie i 
utrzymywanie kontaktów społecznych,  kształtowanie umiejętności  współpracy 
w grupie, motywowanie do działania w oparciu  o własne możliwości , 
kształtowanie aktywności i odpowiedzialności. 
Treningi umiejętności spędzania  wolnego czasu,  rozwijanie zainteresowań oraz 
korzystania z form spędzania wolnego czasu tj. turystyka, rekreacja,  różnego 
rodzaju imprezy kulturalne i sportowe oraz korzystanie z usług różnych 
instytucji. 
 
Terapia zajęciowa – są to codzienne zajęcia w ośrodku  tj.: malarstwo , 
krawiectwo, różnego rodzaju prace ręczne, gry planszowe i logiczne , układanie 
puzzli . Zadaniem terapeutów jest  współpraca z rodziną , pomoc  w  załatwianiu 
różnych spraw urzędowych, a także kształtowanie zachowań prozdrowotnych. 
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Uczestnikami ośrodka są osoby dorosłe , upośledzone umysłowo oraz z  
zaburzeniami psychicznymi  i tak : jest 16 osób z Rzepina,  3 osoby  z Lubiechni 
Wielkiej, 2 osoby z Radowa, 1 osoba z Serbowa  - łącznie jest   22 osoby. 
 
Natomiast jeśli chodzi o plan wydatków w 2013r.wynosi  337.720zł, z czego: 
dotacja   LUW-  w kwocie 261.360zł ; dotacja  Gminy Rzepin - 20.000zł.; 
dotacja   Powiatu Słubickiego - 56.360zł. 
 

Następnie Pani Jankowska przedstawiła foto relację z życia Ośrodka  Wsparcia   
- od grudnia 2012r. poprzez rok 2013. 
Na zakończenie prezentacji Pani Jankowska wszystkich serdecznie zaprosiła do 
Ośrodka  na  10 grudnia 2013r.  gdzie będzie można zobaczyć wystawę prac  
uczestników , a także będzie możliwość zakupu cegiełki , a tym samym 
wspomóc finansowo ośrodek.  Natomiast zebrane  pieniądze  zostaną 
przekazane na Stowarzyszenie pn.„Wsparcie”, które działa przy ośrodku. 
 

Przewodniczący Łukaszewicz podziękował Pani Alicji Jankowskiej za 
przedstawienie  wspaniałej prezentacji ,   jednocześnie złożył  gratulacje  za tak 
wiele  pomysłów. 
Nadmienił, że  wcześniej przed powstaniem  tego ośrodka osoby - mieszkańcy 
Rzepina, które tego potrzebowały nie miały takiej możliwości,  a teraz ich życie  
zmieniło się  diametralnie, a  prace i pomysłowość pracowników tego ośrodka 
na pewno ma duży wpływ . Jeszcze raz podziękował Pani Jankowskiej  i zwrócił 
się do radnych o zadawanie ewentualnych pytań. 
 

Głos zabrał radny Andrzej Pych- mówiąc , że w gminie Rzepin jest więcej osób 
niepełnosprawnych , jest ich ponad  80 , natomiast z przedstawionej prezentacji 
wynika , że  do ośrodka uczęszcza  22 osoby. 
Nadmienił, że swego czasu była propozycja , żeby zaadaptować kolejne wolne   
pomieszczenia po byłej kotłowni na ośrodek, pytał więc , czy Starosta  wystąpił 
o zgodę do Wojewody ? i czy te osoby , które uczestniczą  w ośrodku zmieniają 
się , czy   są na stałe i jakie warunki muszą być spełnione, żeby dostać się do 
ośrodka?  
 

Pani Jankowska odpowiedziała, że jeśli chodzi  o rozbudowę ośrodka – są 
czynione starania o jego rozbudowę i najprawdopodobniej takie pismo zostało 
wystosowane, a jeśli nie wyszło   to   wyjdzie w swoim czasie-dodała. 
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Powiedziała, że   pracownikom ośrodka zależy na tym bardzo , a praca stanie się 
łatwiejsza w  większych pomieszczeniach, bo sale są bardzo małe i jeśli byłaby 
możliwość pomocy dla większej ilości osób, to jak najbardziej kierownictwo 
ośrodka będzie się o to starać na pewno. 
Nadmieniła, że Pani Dyrektor pilnuje tego i  prowadzi  rozmowy  , żeby 
powiększyć ośrodek. Podała przykład, że nie tak dawno jak wczoraj  osoby z 
Rzepina  zostały zaproszone  na Andrzejki do Górzycy. 
Osoby te są pełne zachwytu , na jakiej powierzchni i w jakich warunkach 
pracuje się w Górzycy, są tam piece do wypalania , jest pracownia plastyczna –
taki ośrodek jest marzeniem , co nie oznacza, że w Rzepinie jest źle , bo mimo 
wszystko warunki są świetne, tym niemniej przydałoby się powiększyć ośrodek 
- dodała. 
 

Natomiast jeśli chodzi o rotację  w ośrodku-  rotacja jest, lecz Ci uczestnicy , 
którzy teraz są w ośrodku , dalej potrzebują tego wsparcia i pomocy , a jeżeli  
nie ma więcej miejsc  to pracujemy  z tymi uczestnikami którzy są-powiedziała  
p. Jankowska. 
Ponieważ ośrodek działa dopiero 2 lata , a uczestnicy  niepełnosprawni 
umysłowo i psychicznie nie są w stanie rozwinąć się  w ciągu kilku  miesięcy. 
Jednakże  po dwóch latach widać małe zmiany i krok po kroku są prowadzone z 
nimi prace. Oczywiście mile widziane są kolejne osoby niepełnosprawne , lecz 
jak na razie  nie ma takich warunków, aczkolwiek trzeba mieć nadzieję , że 
będzie lepiej-dodała Pani Alicja Jankowska. 
 

Ad. 3.Sprawozdanie Burmistrza Rzepina  o pracy między sesjami. 
 
Burmistrz Skałuba poinformował, że między sesjami  m.in. wyjeżdżał  do 
Zielonej Góry  celem ustalenia możliwości przejęcia nieruchomości od Polskich 
Linii Kolejowych na cele mieszkań socjalno-komunalnych. 
Radni otrzymali materiały  ( pod obrady Komisji Mieszkaniowej),  dające 
pogląd stanu wizualno - technicznego obiektu, który może być przejęty  przez 
gminę na cele  mieszkań socjalno - komunalnych. 
Zwrócił się do radnych o wypracowanie wniosku, który pozwoliłby 
burmistrzowi   na jednoznaczne określenie się ze strony gminy,  możliwości 
przejęcia tego obiektu. 
Nadto  burmistrz odbył spotkanie z dyrektorami jednostek oświatowych celem 
omówienia  wykonania założeń budżetowych na 2013r. oraz  dyskutowano  nt. 
budżetu na 2014r. 
Brał również  udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej EWE w Cybince. 
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Nadto uczestniczył  w spotkaniu  z projektantami : 
-stacji uzdatniania wody wraz z wodociągiem w Lubiechni Małej, 
-rewitalizacji Starego Miasta, 
-modernizacji stadionu w Kowalowie.  
Brał  udział  w zebraniu wiejskim w Lubiechni Wielkiej, gdzie omówiono  temat   
dot. melioracji i  modernizacji boiska do piłki nożnej. 
Spotkanie z Senator Heleną Hatką- przedstawiono problemy  Gminy Rzepin 
oraz  wyjazd do Zielonej Góry w sprawie podpisania aneksu na realizację 
zadania pn. „Rozbudowa Świetlicy Wiejskiej w Drzeńsku”. 
Przyjmowanie petentów. 
 
Następnie burmistrz przedstawił  krótką informację nt. inwestycji i 
wykonywanych remontów w gminie : 
rozpoczęto budowę drogi na  ul. Konwaliowej w Rzepinie-  termin zakończenia 
inwestycji do 15 grudnia 2013r. 
Zakończono  wykonanie  ogrodzenia  terenu szkolnego od strony boiska  
„Orliki”. 
Wykonano  remont terenu przy ul .Chrobrego w Rzepinie tj. naprawa schodów, 
wykonanie poręczy i wykładzin antypoślizgowych na tych  schodach. 
Oczyszczono rzekę Ilankę wraz z regulacją brzegu (środki zewnętrzne). 
Wykonano remont kominka wraz  z odnowieniem pomieszczeń świetlicy 
wiejskiej w Sułowie. 
Ponadto burmistrz odbył spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich, 
na którym  omówiono sprawy utrzymania i remont dróg na terenie Gminy 
Rzepin , obwodnicy Rzepina i  chodnika w Radowie i w Kowalowie- jednakże 
poinformowano burmistrza, że brak środków finansowych nie pozwoli  na 
wykonanie  zadań , jeśli chodzi o chodnik w Radowie i Kowalowie. Natomiast 
jeśli chodzi o obwodnicę Rzepina – w najbliższych dniach  Sejmik  Woj. 
Lubuskiego przyjmie strategię województwa na lata 2014-2020, a wiąże się to 
ze środkami w  następnym rozdaniu pieniędzy unijnych. W związku z czym w 
strategii województwa obwodnica Rzepina jest na I miejscu. 
Na ukończeniu jest wiata w Starościnie- jest budowana ze środków sołeckich 
oraz przy pomocy gminy Rzepin. 
Trwa rozbudowa świetlicy  w Drzeńsku –prace są na ukończeniu, w związku  z 
czym nie ma obaw , że termin zostanie przekroczony i nie dojdzie do rozliczenia 
wniosku –powiedział burmistrz Skałuba. 
 
Ad.4.Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
4.1.zmiany uchwały budżetowej 

Skarbnik Gminy Małgorzata Barwińska poinformowała, że uchwała ta została 
szczegółowo  omówiona na komisjach , ale jeśli są dodatkowe pytania prosiła o 
zadawanie. 
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Pytań nie zgłoszono. 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 
 
Ad.4.2. programu współpracy Gm. Rzepin z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami, o których  mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 
24.04.2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2014r. 
 
Burmistrz Skałuba poinformował, że projekt tej uchwały jest związany z 
pojawieniem się  nowych przepisów i kryteriów. Projekt został również 
szczegółowo omówiony na komisjach, w związku  z czym prosił o podjęcie ww. 
uchwały. 
 
Pytań nie wniesiono. 
   
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 
 
4.3.przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Rzepin. 
 
Pani Aleksandra Kołodziejczyk poinformowała, że w  przedstawionym 
projekcie uchwały proponuje się przeznaczyć do sprzedaży dwie działki z 
gminnego zasobu nieruchomości  - jest to  działka Nr 1434 poł. w Rzepinie przy 
ul. Sikorskiego i działka nr 155 /2 położona w Starkowie. 
Sprzedaż ww. działek nastąpi  w drodze przetargu nieograniczonego. 

Pytań nie wniesiono. 
   
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 
 
Ad. 5. Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

Głos zabrał radny Andrzej Pych  informując,  że  jak co roku został już 
powołany Sztab Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, w związku z  czym  
zwrócił się z prośbą do radnych  o sfinansowanie tzw.”Światełka do Nieba”. 
Radny nadmienił, że orkiestra zagra  12. stycznia 2014r. , a zebrane pieniądze 
zostaną przekazane  dla seniorów i na ratowanie życia  najmłodszych dzieci. 
Prośba druga- jak co roku jest również organizowany Bal dla osób 
niepełnosprawnych,  organizatorem jest  Pani Joanna Rycerz , w związku z 
czym potrzebni są sponsorzy. 
Zwrócił się więc  do radnych o pomoc w organizacji i o sfinansowanie tego 
Balu. Nadmienił, że  osoby te, są bardzo  z tego zadowolone  i im się to należy.  
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Natomiast  radny Utracki podziękował Burmistrzowi Skałubie za zajęcie się  
ciągiem komunikacyjnym  przy dawnej Biedronce.  
W chwili obecnej powinno być  tam na tyle bezpiecznie, że nikomu nie stanie 
się krzywda. 
Wszyscy dobrze  wiemy jak w poprzednich latach było tam niebezpiecznie.  
 
Następnie Przewodniczący Łukaszewicz poinformował, że do Rady Miejskiej 
wpłynęło pismo Komitetu Odnowy Wsi Lubiechnia Wielka. Komitet ten zwraca 
się z prośbą o uwzględnienie w budżecie gminy na 2014 r.  środków na 
realizację inwestycji celu publicznego, polegającej na budowie sieci  kanalizacji 
deszczowej odprowadzającej wodę z terenu dolnej części wsi Lubiechnia 
Wielka. Pismo  takiej  treści wpłynęło również do Pana  burmistrza –dodał. 
 
Przewodniczący  poinformował  również , że do Rady wpłynęło pismo z 
WFOŚiGW dot. Programu usuwania azbestu w gminach. 
Termin  naboru wniosków  upływa 31.01.2014r.  
 
Przewodniczący nadto poinformował, że wpłynęło pismo od Pani Marii Gawędy 
dot.  problemu z wodą gruntową na jej  posesji. 
Pani ta  posiada nieruchomość przy ul. Zapłocie. Budynek jest stale podtapiany i 
już na głębokości 20 cm  stoi woda i jest problem z odprowadzeniem tej wody 
do Ilanki, która płynie w odległości 50 m od budynku. Właścicielka posesji we 
własnym zakresie zrobiła obejście rowów , które są w najbliższej  odległości od 
jej budynku, jednakże jak stwierdziła woda z rowów melioracyjnych nie 
wpływa do rzeki Ilanki i dlatego  jest problem podtopienia jej budynku.   
Przewodniczący nadmienił, że pismo wpłynęło także do Pana Burmistrza w 
związku  z czym być może burmistrz już ma  wypracowane jakieś   stanowisko 
w tej sprawie –prosił więc co odpowiedź.  
 
Następna sprawa jaką  podjął przewodniczący Łukaszewicz  to – na jednym z 
posiedzeń  komisji Oświaty prowadzono rozmowy nt. dofinansowania  w ZSO 
w Rzepinie dodatkowych godzin  przedmiotów  tj. fizyka, chemia i biologia, 
które  należało rozszerzyć w wiadomym celu. Pytał więc jakie kroki zostały 
poczynione  w tej sprawie i kiedy gmina  pieniądze te przeznaczy na ten cel?. 
 
Następnie Przewodniczący Łukaszewicz poprosił przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej Pana Oleska o przedstawienie prac komisji  związanych  z  pismem , 
które  wpłynęło od Pana Wójcika tzn. co zostało ustalone ,czy zostały już prace 
komisji zakończone i jakie były odpowiedzi na pytania zawarte w pismie. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  J. Olesek poinformował, że  na komisję 
zaproszono pracowników urzędu, był też Pan Wójcik  i w imieniu  burmistrza 
mec . Konieczny. 
Poinformował również , że na wszystkie pytania zadane przez radnych oraz 
przez Pana Wójcika została udzielona odpowiedź i wszystkie zagadnienia 
zostały omówione. 
Natomiast sprawy omawiane na  komisji są zawarte  w protokole Komisji 
Rewizyjnej . Jednocześnie dodał, że Komisja Rewizyjna nie jest Prokuraturą , 
ani też Sądem i nie wydała żadnego wyroku   w tej sprawie. 
 
 
Na obrady sesji przybył Pan Jerzy Trompa, który zwrócił się do radnych  o 
pomoc dla jego sąsiada Pana Roszczyka, który jest osobą niepełnosprawną  
umysłowo i  potrzebuje pomocy jeśli chodzi o poprawę  warunków sanitarnych 
w jego lokalu. 
Prosił, żeby kompetentne osoby pojechały do tego mieszkania i zobaczyły w 
jakich warunkach  ten człowiek żyje. 
 
Przewodniczący podziękował Panu Trompie za spełnienie sąsiedzkiego 
obowiązku. Powiedział, że na pewno tą sprawą  zajmiemy  się , a Pan Trompa 
otrzyma pisemną odpowiedź na czynności jakie  wykonała Rada i burmistrz  w 
tej sprawie. 
 
Pan Trompa odpowiedział, że  pisemna odpowiedz jest mu nie potrzebna,   
byłby bardziej zadowolony  z tego , żeby ktoś z radnych podjechał i zobaczył  
jak  ten Pan mieszka.  
 
 

Następnie głos zabrał Pan Wójcik,  dziękując za to, że Rada poświęciła czas na 
zajęcie się jego sprawą, jednocześnie zwrócił się z pytaniem, dlaczego kierując 
pisma do Urzędu nie może i nie mógł dostać na 4 pytania odpowiedzi, tylko 
został skierowany do prawnika, który może udzielić mu odpowiedzi, a bez 
problemu taka odpowiedź  padła na Komisji Rewizyjnej. Dalej Pan Wójcik 
poinformował, że chciałby się dowiedzieć, w czym jest problem, że z urzędu,  
od organu  burmistrza nie można uzyskać odpowiedzi na składane pytania  przez 
stronę postępowania, tylko trzeba interweniować do Komisji Rewizyjnej i do 
Rady Miejskiej zajmować czas, który radni mogliby  poświęcić na inne sprawy. 

Zdaniem Pana Wójcika odpowiedzi na zadane pytania, leżą w gestii organu 
burmistrza, dlatego chciałby  ją  uzyskać. Po raz kolejny pytał, dlaczego nie 
można takich odpowiedzi z urzędu dostać, tylko trzeba interweniować do 
Komisji Rewizyjnej?. 
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Następnie radna Wodara poinformowała, że od 3 lat obserwuje problem z 
liśćmi, które są grabione przed dniem Wszystkimi Świętych. Problem ten 
dotyczy osiedla  H. Sawickiej przy blokach ,  liście są zgrabiane jak zamarzną to 
zostają , a jak wiatr rozwieje to części nie ma, a więc praca nie jest  wykonana 
do końca i kółko się zamyka. 

Dalej radna Wodara informowała, że przy ul. Boh. Radzieckich przy chodniku 
korzenie drzew powodują, że robią się garby , które  stwarzają 
niebezpieczeństwo dla pieszych. 

Ponadto radna Wodara poinformowała, że zgłaszała problem zalewania 
chodnika przy  ul. H. Sawickiej od bloku do hurtowni- pytała czy coś w tej 
sprawie zostało poczynione? 

Natomiast radny Przybył poinformował, że mieszkańcy Kowalowa prosili go o 
interwencję w spawie organizacji imprezy masowej – mianowicie dyskoteki w 
restauracji Magnat.  W ostatnim czasie są organizowane dyskoteki na, które 
przyjeżdża 300-400 osób, jest bardzo duży hałas i dochodzi do burd, a ostatnio 
interweniowała policja i przyjeżdżało również pogotowie. Dyskoteka ta odbywa 
się  w budynku położonym przy drodze wojewódzkiej, nie ma tam 
odpowiedniego zabezpieczenia,  uczestnicy wchodzą bezpośrednio pod koła 
jadących samochodów. Powiedział, że  właścicielka na pewno ma zgodę na 
organizowanie dyskoteki, ale pewnie nie ma zgodny na organizację tak dużej 
imprezy masowej bez zabezpieczenia, dlatego mieszkańcy proszą burmistrza o 
pomoc w tej sprawie. 

 

Radny Jarosik poinformował, że mieszkańcy już kilkakrotnie zgłaszali sprawę 
dziur w drodze  przy zjeździe z ul. Mickiewicza na  Kraszewskiego i następna 
sprawa jaką poruszył radny to brak oświetlenia przy hali sportowej. 

 

O godz.11:45 obrady opuściła radna Renata Konieczna. 
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Ad.6. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, zapytania i sprawy różne. 

Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o ciąg pieszy przy ul. B. Chrobrego -   
podpisana umowa na użyczenie tego terenu na okres 10 lat pozwoliła  Gminie 
na inwestowanie środków publicznych , czyli  na poprawę bezpieczeństwa w 
tym rejonie (co się też stało). Natomiast  jeżeli finanse pozwolą, to w 
przyszłości planowana jest tam, poprawa estetyki całego ciągu pieszego. 

Dalej burmistrz informował, że jeżeli chodzi o ul. Zapłocie i Panią Gawęda- co 
roku są odtwarzane rowy, a po raz pierwszy  burmistrz został pisemnie 
powiadomiony, że z prywatnej posesji są problemy z odprowadzeniem wody. W 
związku  z czym  burmistrz obiecał, że w miarę możliwości zajmie się tą sprawą 
i zostaną udrożnione te rowy, aczkolwiek  nie będzie to zrobione w tym roku. 

Ponadto burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o godziny dodatkowe - 
sytuacja jest o tyle złożona, że częściowo jednostki oświatowe korzystały z tzw. 
godzin karcianych , lecz nie jest ich za dużo i miały być przeznaczone na to 
środki, poprosił więc  Dyrektora Krawczyka o uzupełnienie wypowiedzi. 

 

Dyrektor Krawczyk poinformował, że pieniądze były planowane z przesunięcia 
z dopłat na doskonalenie nauczycieli – kwota 26 tys. zł  została zmniejszone na 
dokształcanie nauczycieli i miała być przeniesiona na godziny. Natomiast  w 
międzyczasie zostały wydane trzy kolejne decyzje związane z nauczaniem 
indywidualnym i pieniądze te trzeba było przeznaczyć na te wydatki-dodał. 

 

Burmistrz poinformował, że duże środki są przeznaczane na nauczanie 
indywidualne  i zaskakuje to organ prowadzący, ponieważ decyzje te wydawane 
są w ciągu roku , a jednostka oświatowa ma obowiązek zapewnić nauczanie 
indywidualne. 

 

Burmistrz poinformował, że w sprawie przedstawionej przez Pana Trompę, nie 
jest tak,  że gmina lub jednostki podległe wykazują bezczynność w stosunku do 
Pana Ruszczyka - był pracownikiem interwencyjnym, więc pomoc ze strony 
gminy była. Pan ten dostawał również pomoc z OPS-u, otrzymał rentę.  
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Natomiast trudno jest wnikać w sytuację samego mieszkania jak ono jest 
utrzymywane, tym niemniej burmistrz obiecał, że przy  pomocy  OPS-u zostanie 
zwrócona uwaga na tę sprawę. Zwrócił się   również do Dyrektora Boberskiego 
o  zainteresowanie się  sprawą.  

 

Mecenas Konieczny poinformował, że życie każdego człowieka ma prawo się 
zmienić również to psychiczne. Jeżeli osoba ta nie ma najbliższych osób, to 
Ośrodek Pomocy Społecznej  powinien niezwłocznie przeprowadzić wywiad 
środowiskowy i nie wykluczone jest, że należy wystąpić z wnioskiem do 
Prokuratury Okręgowej w Gorzowie Wlkp. o ewentualne ubezwłasnowolnienie 
tej osoby, jeżeli te przesłanki by to potwierdziły. W związku z  czym  prokurator 
po przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego i po zasięgnięciu opinii 
lekarza wystąpiłby z wnioskiem o ubezwłasnowolnienie i o wyznaczenie 
opiekuna prawnego dla tej osoby. Pan Trompa , ani żadna jednostka gminna nie 
ma prawa do tego, aby ingerować w życie mieszkańca, dlatego najpierw trzeba 
formalnie uporządkować status prawny tego mieszkańca-dodał. 

 

Burmistrz odpowiadając na zadane pytanie przez  Pana Wójcika powiedział, że 
sprawa jest o tyle złożona, że wiele wątków w swoich pismach Pan Wójcik 
zawiera i w momencie ,kiedy wychodzi odpowiedź z urzędu jest odpowiedzią  
niezadowalającą, czy jest ona przychylna , czy też nie. W obrębie sprawy co do 
rozstrzygnięcia burmistrz zgodnie z prawem posiłkuje się Komisją Rewizyjną, 
bo Pan Wójcik , też dąży do tego, aby nie tylko burmistrz odpowiedział, ale 
również prosi  większe grono ludzi o zajęcie stanowiska , więc scedowane jest 
to na Komisję Rewizyjną lub też burmistrz posiłkuje się  radcą prawnym w 
urzędzie i po tym rozstrzygnięciu taka odpowiedź jest Panu Wójcikowi 
udzielana. 

Burmistrz dodał, że nie wydaje mu się, że na któreś pismo Pan Wójcik nie dostał 
odpowiedzi, ponieważ Pani, która prowadzi tę sprawę przestrzega terminów, 
lecz burmistrz zorientuje się jeszcze w tej sprawie. 

 

Mecenas Konieczny poinformował, że Pan Wójcik występował z różnymi 
obszernymi zapytaniami, w których domagał się porady prawnej obejmującej 
wyjaśnienia  przepisów prawa,  ale przede wszystkim wyjaśnienia decyzji SKO, 
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którą również otrzymał, czyli domagał się wręcz doradztwa ze strony urzędu. 
Mecenas powiedział, że w sprawie występują dwie strony postępowania i 
zgodnie z przepisami kodeksu postępowania administracyjnego należy 
zachować bezstronność i równe traktowanie stron. Nadmienił, że  burmistrz nie 
może być kierowanymi pismami przez Pana Wójcika sprowadzany do roli 
organu doradczego dla jednej strony, a przeciwko drugiej stronie. Dlatego 
burmistrz zgonie z kpa nie ma obowiązku nałożonego ustawą do udzielania 
porad prawnych stronie, która w postępowaniu tym walczy z drugą stroną. Stąd 
też przy zachowaniu zasad, które określa kpa, rola burmistrza nie może być 
sprowadzana do roli wyjaśniania decyzji SKO,  czy też wyjaśnienia podstaw 
prawnych  w oparciu, o które toczy się postępowanie. 
Natomiast jeżeli Pan Wójcik chciał decyzję zrozumieć, czy też uzyskać 
dodatkowego wyjaśnienia, mógł zwrócić się do SKO o wydanie takiej opinii –
dodał mecenas. 

Ponadto mecenas Konieczny podkreślił, że burmistrz nie może faworyzować 
żadnej ze stron w toczących się postępowaniach. 

 

Następnie Burmistrz Skałuba  poinformował, że sprawa liści przy  
ul. H. Sawickiej należy do kompetencji firmy sprzątającej , tym niemniej  
zostanie firmie zwrócona uwaga. 

Jeżeli chodzi o chodnik przy Boh. Radzieckich - w przyszłym roku zostanie 
zwrócona na to uwaga. 

Dalej burmistrz informował, że jeżeli chodzi o teren przy hurtowni - były tam 
problemy po dużych ulewach i z terenu , który jest we władaniu gminy sprawy 
te zostały uregulowane dodatkową studzienką i odprowadzeniem do rowu po 
przeciwnej stronie ulicy. Ponadto przecisk był powiększony i oczyszczony, 
natomiast czy z samego obiektu hurtowni sprawa ta jest uregulowana , trudno 
powiedzieć, ale przyjrzy się tej sprawie - dodał burmistrz. 

 

Następnie burmistrz poinformował, że radny Przybył poruszył temat trudny 
technicznie do rozwiązania, ponieważ Pani która prowadzi tego typu działalność 
nie może mieć ze strony  burmistrza, narzuconego  obowiązku zabezpieczenia 
imprezy. 
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Burmistrz powiedział, że jest  to w kompetencji organizatora imprezy, niemniej 
jednak  te nieprawidłowości występują poza terenem dyskoteki i jest to 
niewątpliwie problem. Tym niemniej nie ma  możliwości zamknięcia tego, jest 
to zarejestrowana działalność nie tylko dyskotekowa. Natomiast  można zwrócić 
się z pismem do właściciela o to, aby zachował warunki bezpieczeństwa 
podczas organizowania dyskoteki. 

Ponadto burmistrz poinformował, że przyjmuje do wiadomości remont  
ul. Kraszewskiego, lecz  wiąże się to z większym nakładem środków 
finansowych. 

Natomiast  Dyrektor Goj poinformowała, że wszystkie lampy przed halą świecą, 
być może  któraś się przepaliła, ponieważ świecą one od godz. 6 do 22. 

Radny Jarosik poinformował, że systematycznie  bywa na hal i jest to problem 
od wielu miesięcy, że  przy wyjściu z hali nie ma światła -  jest tam bardzo 
niebezpiecznie. 

Dyrektor Goj poinformowała, że  sprawdzi to, pyza tym  codziennie na hali jest 
kierownik i można mu to również  zgłosić. 

Dyrektor Krawczyk dodał, że chyba chodzi o lampę, która jest przy boisku 
asfaltowym. 

Następnie głos zabrał Pan Wójcik informując, że nie może zgodzić się z tym, co 
usłyszał od radcy i częściowo od burmistrza -  nigdy nie występował do urzędu 
o poradę, ponieważ nigdy by jej nie uzyskał, albo uzyskałby niezadowalającą 
go.   

Ponadto Pan Wójcik prosił, aby nie podawać radnym  takich informacji, że on 
występował do burmistrza o poradę.  Natomiast jeżeli występuje z jakimś 
zapytaniem, to z kodeksu postępowania administracyjnego  wynika, że organ 
powinien udzielić wyjaśnień i odpowiedzi, a  jeśli jest kilka stron postępowania 
to wszystkie strony są informowane równocześnie. Dlatego prosił , by  nie 
wprowadzać radnych w błąd, że jeśli otrzymałby odpowiedź  to otrzymałby  
tylko on,  ponieważ jeżeli odpowiedź jest udzielana , to dla wszystkich stron 
postępowania jednocześnie – dodał.  
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Ad.7. Zamknięcie sesji.  

Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  
Robert Łukaszewicz o godz. 12:15 zamknął XXXVII zwyczajn ą sesję Rady 
Miejskiej w Rzepinie. 
 
 
Protokółowała:                                                         Przewodniczył:  

M.Szewczyńska                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                              (-) Robert Łukaszewicz 

 
 

 


